

Prayer items – Florin, local Romanian missionary**Ministry Updates and Praises**

- Summer Ministry Reflection: Praise the Lord for a highly fruitful but intensely busy summer filled with summer camps, a water baptism, a wedding, a mission trip to Ukraine, and a journey to Auschwitz.
- Youth Camp Impacts: Praise for the two youth camps completed in August. The first camp challenged and impacted children from various backgrounds, while the second smaller camp provided deep fellowship, sharing, and encouragement among 18 souls.
- Auschwitz Journey in Poland: Deep gratitude for a safe van trip to the Shalom Association Conference in Oświęcim. The experience provided unforgettable connections with both Jewish and non-Jewish attendees, prompting plans to return next August.
- Rosh Hashanah Celebrations: Praise for special weekend gatherings celebrating the New Jewish Year (5787) alongside Jewish believers and seekers.

Current Prayer Requests**Spiritual Focus & Guidance**

- Relational Service: Pray that all ministry and service flow directly out of a deep, personal relationship with Jesus, the King of Kings.
- Holy Spirit Guidance: Pray for the Holy Spirit to provide the right words, clear guidance, and direct paths to lost, lonely, and desperate souls within the limited 24 hours of each day.
- Divine Appointments: Intercede for specific, divine appointments with hungry and searching souls.

Upcoming Ministries & Financial Provisions

- Fall Feast & Shabbat Provisions: Ask for Abba's financial provision to cover upcoming Shabbat meetings, the Biblical/Jewish Fall Feasts, and the needs of the poor within the community.
- Israel Mission Trip: Pray for travel logistics and full financial provision for Florin's upcoming trip to Israel, scheduled for October 19th–26th.
- Van Repairs: Request provision to cover costly mechanical repairs and replacement parts for the ministry's 11-year-old van after a grueling summer of travel.

Family Updates

- Peter's Medical Journey: Peter completed two separate MRI scans in early September. Please pray for favorable results and clear medical guidance as they wait.
- Academic Launch: Pray for discipline, clarity, and peace as Peter prepares to launch his university career on October 1st.

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士 Florin

事工近況與感恩讚美

- 暑期事工回顧：讚美主！讓這個夏天充滿了極其豐盛卻也無比忙碌的服事，包括青年營會、洗禮、婚禮、烏克蘭短宣以及波蘭奧斯威辛（Auschwitz）之旅。
- 青年營成果：感謝主保守八月份順利完成的兩個營會。第一個營會觸動並影響了來自不同背景的孩童；第二個較小型的營會則讓 18 位肢體一同享受神所創造的大自然，彼此分享與鼓勵。
- 波蘭奧斯威辛之旅：深深感謝主保守駕駛福音車前往波蘭奧斯威辛參加「平安協會」（Shalom Association）大會的旅程一路平安。這次經歷讓團隊與猶太及非猶太裔的與會者建立了難忘的連結，並計劃明年八月再次前往。
- 吹角節（猶太新年）慶祝：感謝主，讓團隊在慶祝猶太新年（5787 年）的特別週末聚會中，能與猶太裔的信徒和尋求真理的朋友們一同歡慶。

代禱事項

屬靈專注與引導

- 與主連結的服事：祈求聖靈保守，讓一切的服事與事工，都直接從與萬王之王——主耶穌那源源不絕的親密交通關係中流露出來。
- 聖靈隨時的引導：祈求聖靈賜下智慧的話語與清晰的帶領，在每天有限的 24 小時內，引導我們的腳步走向那些失喪、孤獨與絕望的靈魂。
- 福音的傳揚：懇求主親自預備人心，賜下祂準備的相遇與契機，好叫我們能與那些內心飢渴、正在尋找真理的靈魂相遇。

事工拓展與財務需要

- 秋季節期與安息日聚會：祈求天父供應接下來的安息日聚會、聖經/猶太秋季節期，以及社群中窮乏肢體物資所需的財務。
- 以色列宣教行程：Florin 預計於 10 月 19 日至 26 日 前往以色列，請為旅途交通行程，以及需要有充足的財務禱告。
- 福音車維修：經過一個暑假高強度的奔波，這輛 11 年車齡的福音車需要更換零件並大修，費用相當高昂，求主耶和華以勒供應。

家庭近況

- 彼得（Peter）的治療近況：彼得已於九月初完成了兩次核磁共振（MRI）檢查。請為良好的檢查結果以及後續清晰的醫療指引切切禱告。

- 大學生涯開端：彼得預計於 10 月 1 日 展開他的大學生涯，求主賜下自律的心、清晰的思維與屬天的平安。